
  FAU PÅ SAGENE SKOLE 

 

FORELDRENES ARBEIDSUTVALG 

 
Til: Alle FAU-representanter og klassekontakter  

Referat FAU-møte mandag 9. januar 2023, kl. 18.30 - 20.30  
Sted: Anna Sethne – 2. etg. i Ungdomsskolebygget 
 
Til stede: Morten Kreutz 10A, Elise Christensen 5A, Helge A. Straxrud 4C, Lena Øverby 6A, 
Guro L. Nordeng 4B, David Dundua 4A, Sigrid Køhn Dobbe 3C, Lena Bornøy 1B, Anders 
Luneng 7A, Jan Chr. Næss 6C, Bår Stenvik 6B, Hanne Korvald 8B, Tonje Ellertsen 8A, Anja 
Borges 9A, Anita Berglund 3A, Anne-Martha Utne Øygarden 7B, Håvard Pedersen 
Nakstad 5B, Janneke Solem  
 

AGENDA FOR MØTET:  
1. Godkjenning av innkalling 

Innkallingen og referat ble godkjent 
 
Informasjonssaker:  
2. Orientering fra rektor 

Orientering fra rektor om nasjonale prøver 
Rektor orienterer om nasjonale prøver. Det ble trukket fram at prøvene er endret og 
er derfor ikke helt sammenlignbare med tidligere års prøver. Prøvene er et nyttig 
kartleggingsverktøy som har avdekket at det er noen faglige hull som skolen vil ha 
fokus på, blant annet skal det nå jobbes med grunnleggende ferdigheter i alle fag på 
alle nivåer. Resultatene for Sagene skole er jevnt over litt under gjennomsnittet i 
Oslo, men på nivå med landsgjennomsnittet. Rektor påpekte at man kanskje nå ser 
effekten av pandemien. Nasjonale prøver viser at 5.trinn har løftet seg i lesing, men 
at elevene strever med sammensatte tekster.  
 
Innspill fra salen 

• Det ble spilt inn at skolen bør jobbe mer med tilknytning og trygghet for at 
begynneropplæringen skal bli god.  

• Det kom spørsmål om hvordan personalet bruker resultatene fra nasjonale 
prøver sammen med elevene, og om profesjonsfellesskapet drøfter 
hensiktsmessig bruk. 
 

Orientering strategisk plan ved assisterende rektor 
FAU fikk utdelt skolens profil og oppsummering av strategisk plan. Assisterende rektor 
gjennomgikk forandringene fra forrige strategiske plan. FAU er oppfordret til å spille inn. 
Dette må skje i god tid før 18. januar.  
 
Tilbakemeldinger til strategisk plan (sak 6.): 

• skulle gjerne hatt flere eksempler på hva skolen gjør konkret for å oppfylle deler 
av strategisk plan.  



• kan være ok med noen eksempler i oppsummeringen av strategisk plan slik at 
foreldre som leser den på nettsidene forstår mer av hva det praktisk innebærer. 

• det ville skape bedre oversikt om teksten har headinger/ underoverskrifter.  

• FAU drøftet ellers til notat forfattet av styret og ble enige om at også disse 
punktene bør være en del av tilbakemeldingene. 

 
Orientering om ressursfordelingsmodellen i Osloskolen ved rektor 
Rektor orienterte. 
Innspill fra salen 

• Det kom spørsmål om hvordan Sagene slår ut i forhold til andre skoler på 
sosiodemografisk tildeling. Rektor kunne ikke gi svar på dette nå, men kommer 
tilbake til FAU med dette. Rektor opplever at det er litt for lite ressurser.  

• Det kom spørsmål om det er sammenheng mellom resultater på nasjonale prøver 
og midler tildelt under særskilte poster. Rektor svarte at det ikke er tilfellet fordi 
resultatene varierer fra år til år.  

 
3. Skolegården – oppdatering 

Anita orienterte. 
Slik tegningene er nå ønsker man mer område for ballspill og forventer ny plan på dette. 
Det er ønskelig med nytt område for søppelhåndtering og områdene som er foreslått er 
ved hovedinngangen til skolegården. Må se på hva man da gjør med sykkelparkering.  
Innspill fra salen:  
Det bør velges miljøvennlige alternativer for underlagsmateriale.   

 
4. «Bjørnungen» oppdatering  

Janneke orienterte. 
 

5. Orientering fra FAU-styret  
 

1. Politisk arbeid mot bydelen for å få dem til å gjeninnføre forebyggende team.  
Annette orienterte kort. 

 
6. Runde fra trinngruppene – hver gruppe informerer kort om hva de jobber med nå.  

Utgikk. Trinngruppene gikk videre med sitt arbeid. 
 
 
Diskusjonssaker:  
7. Innspill til skolens arbeid med strategisk plan 

Saken ble flyttet opp på sakslisten etter rektors orientering, se også sak 2. 
FAU drøftet skolens strategiske plan og evt. tilbakemeldinger.  
 
FAU ønsker å få mer innsikt i strategisk plan og hvordan skolen vil arbeide for å 
konkretisere og operasjonalisere den. FAU ønsker å se den faktiske strategiske planen til 
Sagene skole, ikke bare det som skal legges på nettsiden, om mulig.  
 
FAU bemerket at det var noe utfordrende å gi tilbakemeldinger på en tekst som har få 
konkrete eksempler. Teksten som er forelagt FAU gir begrenset innsikt i hva skolen 



faktisk gjør for å oppnå målene.  
 
FAU ønsker tidligere involvering av foreldre når strategisk plan utformes. Mulig det er 
mer relevant å spille inn på tiltaks- og aktivitetsplan. 
 
FAU-styret sender inn sitt forslag til innspill og legger til det ovennevnte.  
 
 

Beslutningssaker:  
 
8. Kulturarena  

Det er behov for foreldrevakter. Forslag om å plassere ansvar for å organisere vakter hos 
trinn 7. FAU besluttet å legge organiseringsansvar hos 7. trinn.   

 
9. Eventuelt 

- Representant for 3b foreslo et samtaleforum for foreldre på skolen. Ønsket er at det 
skal være flere arenaer der man kan snakke og bli kjent.  
En foreldrekafé ble foreslått fordi det er lavterskel og kan foregå ofte nok for at det blir 
kontinuitet. Det kan etableres forum på tvers av trinn. Kulturarenaen kan også brukes til 
dette og mat er ofte et trekkplaster.  
FAU mener det er interesse for en slik arena og at det gjerne kan settes i gang av 3b sin 
representant. Annette meldte seg også.  
 

10. Arbeid i trinngrupper 
1. Minner om at hver trinngruppe skriver en kort (2-3 setninger) om hva de 

jobber med i trinngruppen etter møtet og sender den til styret.  
 

 
4. og 5. trinn  
Vi i 4.og 5. klasse vil arrangere en temakveld for foreldre neste uke (uke6), men strever med 
følgende: 
- sen og relativt lite respons fra skolen 
- lite respons fra helsesykepleier 
- ikke så mange hender å fordele ansvaret på i trinngruppa 
- ikke klart å lande dag eller booke lokale 
 
Vi har følgende: 
- tema: språkbruk, fordommer og rasisme 
- ekstern foredragsholder/ workshopfasilitator 
 
17. mai 
Vi arrangerer arbeidsmøte i uke 6/7. Vi har fått overlevert materiale fra tidligere år. 

 
 

7. – 10. trinn  
Hovedtemaet var skoleballet på ungdomstrinnet. Dato blir torsdag 16. mars. Vi snakket om 
sukessfaktorene i fjor og tidligere år som vi ønsker videreføre. Skolen har stramt budsjett. 



Hvordan få pengene til å strekke til mest mulig? Det skal ikke være egenandel og alle er 
velkommen. Blir ikke kleskode, men mulighet for å pynte seg for de som ønsker.  Morten og 
Annette er i dialog med skolen og Elevrådet. Viktig at foresatte bidrar. Mer informasjon om 
oppgaver kommer snart.  

 
Felles foreldremøte på 7.-10. trinn om rus var også tema. Dato blir torsdag 16. februar. 
Saltokoordinator og bydelspolitiet deltar i tillegg til skolens ledelse. Vi snakket om at 9. og 
10. trinn kunne hatt "barnepass" på skolen, slik at det ble mulig for alle foresatte å delta. 
Samt mulig bruk av tolker.  

 
Vi snakket også om Trygghetsvandringene og hvordan engasjere flere foresatte til å gå 
vandringer. Videre var Utekontakter (mangel på disse stillingene) tema. Enighet om at dette 
er bekymringsfullt av flere årsaker og at vi fortsetter arbeidet med å synliggjøre dette for 
politikere og delta på møter i bydelen. Sagene bydel er eneste bydel som ikke har 
Utekontakter, ref. Oslostandarden.  

Linker: Utekontakter i bydelene.html 

                  Oslostandarden for oppsøkende arbeid - Korus Oslo.html  
 
 
 

 
Velkommen!  
Dersom du er FAU-representanten for klassen og ikke kan komme er det fint om du gir 
beskjed til vara/ klassekontakt. 
 

Med vennlig hilsen,  
Styret i FAU Skoleåret 2022-2023: 

 
Leder: Janneke Solem 
Nestleder: Annette Gauslå (8B) 
Kommunikasjonsansvarlig: Anne-Martha Øygarden (7B) 
Kommunikasjonsansvarlig: Morten Kreutz (10A) 
Sekretær: Elise Christensen (5A) og Anita Berglund (3C) 

https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2F1drv.ms%2Fu%2Fs!Aq2RVDIuNITd3m1ok1hXHCdjB9BG&data=05%7C01%7C%7C5cf2a29cd6444accc18808db0365a3b6%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638107507291198659%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=nsvMprHay3CRRcarszTYzi%2F2illj9cO26wiBOB487h8%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2F1drv.ms%2Fu%2Fs!Aq2RVDIuNITd3m6f4rrC1tbQYKaY&data=05%7C01%7C%7C5cf2a29cd6444accc18808db0365a3b6%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638107507291198659%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=Oyc9HToseevOZIzw0vSvnU%2F1d0N59moo79bDKeDM7T0%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2F1drv.ms%2Fu%2Fs!Aq2RVDIuNITd3m1ok1hXHCdjB9BG&data=05%7C01%7C%7C5cf2a29cd6444accc18808db0365a3b6%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638107507291198659%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=nsvMprHay3CRRcarszTYzi%2F2illj9cO26wiBOB487h8%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2F1drv.ms%2Fu%2Fs!Aq2RVDIuNITd3m6f4rrC1tbQYKaY&data=05%7C01%7C%7C5cf2a29cd6444accc18808db0365a3b6%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638107507291198659%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=Oyc9HToseevOZIzw0vSvnU%2F1d0N59moo79bDKeDM7T0%3D&reserved=0

